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coMUNA COVASTNT
CONSILIUL LOCAL

Consiliul Local Covisint nr.319,jud.Arad, telefon:OZS7 l3B5OO5;
faxt O25U385OOO; e-mail: primariacovasint@gmail.com

PROCES VERBAL

incheiat azi r4.o5.2ol8:;;G;i;;il;l=*lnur" a consiriurui Locar ar
comunei Covdsint

La lucrdrile gedinlei participi 9 consilieri locali din in funcfie, absent6nd
d-nii consilieri Balta Mihai-Petru gi Chig Corneliu-Milinut.

Mai participi Ia lucrdrile gedintei d-l primar One! Marius-Silviu, d-!
consilier juridic Drigoiu Ovidiu gi 1 cet6tean al comunei Covdsin! d-l Farcag
Mitru-Covisinf nr.5 18.

Se constat6 ci gedinta este statutar5.
D-l pregedinte de gedinti prezinti ordinea de zi conform Dispoziliei

nr.52l1O.O5.2018.
Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobi cu 9 voturi pentru, fiind

adoptati hotir6rea nr.4O / 14.O5.2O18, astfel :
l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea continutului procesului verbal al gedingei anterioare din data de
30.04.2018.
3.Proiect de hotir6re privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii
Serviciului de alimentare cu apd 9i canalizare prin Actu! Adilional nr.8/2o18-
Initiator-Primar-Marius-Silviu Onet.
4.Proiect de hotdr6re privind implementarea proiectului "WiFi4EU" in c6muna
Covdsint, judelul Arad- Inifiator-Primar-Marius-Silviu One!.
5.Proiect de hot516re privind constituirea comisiei de evaluare pentru
procedura de achizitie publicS, av6nd ca obiect:'?chizi[ie utilaje in comuna
Covdsint, Jude[u! Arad"-proiect finantat in cadrul Programului Nalional de
Dezvoltare RuralS, subm5sura 19.2O-Investitii in crearea gi modernizarea
infrastructurii la scard mici-conform contractului de finanlare
CL92OO7 4X.2Oa7 50 2OOOO5 I 03.O5.2O 1 8 inche iat intre Agenlia Naliona 15
Pentru Finantarea Investitiilor Rurale, Centrul Regional pentru Finanlarea
Investitiilor Rurale 5 Vest in calitate de autoritate contractanti gi comuna
Covisint in ca litate de beneficia r-Initiator-Primar-Ma rius-Si lviu One!.
6.Diverse

Se trece la punctul nr.2 al ordinii de zn" Aprobarea conlinutului procesului
verbal al gedintei anterioare din data de 3O.04.2OL8". D-na secretar supune
spre aprobare procesul verbal al gedinlei anterioare din data de 3O.O4.2OL8,
intreb6nd dacd existE probleme cu privire la conlinutut acestuia sau se soticiti
mentionarea exacti a opiniilor exprimate in gedirita anterioarS.

D-l Iovici arati c5 formularea la proiectul cu arborarea drapelului este
gregiti la intr5rile gi iegirile localitS[ilor care compun,Unitatea Administrativ-
TeritorialS a comunei Covisintrdeoarece noi nu avem localitSgi componente.

Nefiind alte discutii sau'completiri, se supune la vot procesul verbal al
gedintei din data de 3O.O4.2O18, care se aprobS cu 9 voturi pentru, fiind
adoptati hot516rea nr,4L/ 14.05.2018- privind 'aprobarea conlinutului
procesului verbal al gedintei anterioare din data de 3O.O4.2018.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de zi:." Proiect de hotdr6re privind
modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii Serviciului de alimentare cu
api gi canalizare prin Actul Aditional nr.8/2OL8".



Se prezintd proiectul de hotir6re. D-t primar aratE c6 am primit de ta (
Asociatia de Dezvoltare IntercomunitarS Apd Canalizare Judeful Arad
solicitarea de aprobare a modificirii contractului de delegare a gestiunii
Serviciului de alimentare cu ap5 gi canalizare prin actul Jaigional nr.8/2O1,g,
anexat proiectului de hotdr6re este gi conlinutut actului adigional nr.e72oli.

Se supune la vot proiectul de hotErire, care se aprob5 iu 9 voturi pentru,
fiind adoptati HotEr6re a nr.42 / L4.O5.2018.

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi=" Proiect de hotdr$re privind
implementarea proiectului "WiFi4EU" in comuna Covdsing, judelul Arad,'.

Se prezinti proiectul de hotdr6re. D-l primar arati ci elte un proiect definantare la nivelul Uniunii Europene, este un proiect in vatoare de 15.OOO
Euro.

D-l Stoica intreabi in ce consti aceasti finanlare
D-l consilier juridic aratd cE este vorba de echipamente care se vor

acorda sub formi de voucere, alegerea localitElilor care vor beneficia de acestproiect se va face in ordinea inscrierii.
D-l Stoica mai intreabd care vor fi localiile unde se vor amplasa aceste

echipamente.
D-l primar arat6 cd nu s-au stabilit localiile intrucAt nu se cunoagte

num5rul de echipamente care vor putea fi athizilionate cu ajutorul voucerului.
Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprobi cu g voturi pentru,

fiind adoptati Hotdr6rea nr.43 / L4.O5.2O18.
Se trece !a punctul nr.5 al ordinii de zi:" Proiect de hot5rire privind

constituirea comisiei de evaluare pentru procedura de achizilie publici, av6nd
ca obiect:'?chizitie utilaje in comuna Covisin!, Judelul Arad,7-pioiect finanlat
in cadrul Programului Na$ionat de Dezvoltare H,uralSr-subm5sura 19.2O-
Investitii in crearea gi modernizarea infrastructurii la scarE mici-conform
contractului de finantare cL92oo74x2oa75o2oooo5 log.o5.2o18 incheiat intre
Agentia NationalS Pentru Finanlarea Investiliilor Rurale, Centrut Regional
pentru Finantarea Investitiilor Rurale 5 Vest in calitate de autoritate
contractantd gi comuna cov6sing in calitate de beneficiar,,.

Se prezintd proiectul de hotdr6re. D-t primar aratd cE pentru proiectul
depus pe GAL $iria pentru procedura de achizilie avem nevoie de o comisie de
evaluare aprobati prin HotirAre de Consitiu Local.

D-l consilier juridic arati ci intrucat d-l Jiva Mircea a fost propus prin
proiectul de hot5r6re ca expert cooptat fird drept de vot, dar fiinci angajatul
nostru si fie trecut ca membru a Comisiei.

D-! Iovici arat5 cd numirul membrilor Comisiei ar trebui sE fie impar gi ca
atare si fie trecutd ca membru gi d-na Duca Violeta-care a fost propusi ca-
rezerv5 gi sd rdmind d-na Balaj Andrada-expert cooptat.

Se supune la vot proiectul de hotirAre, care se aprobi cu 9 voturi pentru,
fiind adoptatd Hotir6re a nr,44 / 14.05.2018, cu modificarea membrilor
comisiei in sensul includerii in comisie d-lui Jiva Mircea gi a d-nei Duca
Violeta.

Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zit,, Diverse,,.
Se prezinti cererea nr.4l4lO2.O5.2O18 a d-tui Stoica Valentin-Cristian,

prin care solicitd concesionarea sau inchirierea spaliului de Ia parterul
blocu lu i specialigti (fostu I metalo-ch imice).

Se arati cH ta fpaliut respectiv trebuie organizatd liLitagie deoarece
ofertantu! care a c6gtigat licitalia organizat5 nu s-a prezentat in vederea
incheierii contractului, ca atare se va relua licitalia.

Se prezintd cererea nr.415 1O2.O5.2O18 a d-tui Stolca Valentin-Cristian,
prin care solicitd concesionarea primelor doua construclii din fostete grajduri
ale fostului CAP gi terenul aferent.

D-na secretararati ci in gedinla trecuti s-a discutat de terenul,gi
consttuctiile.fostului CAP, dar reia explicaliile in sensu! ci pe structura
fostului cAP a fost constituitd Asocia[ia spicul , exist5 o sentintd 
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rjudec6toreascS prin care constructiile gi terenul aferent fostului CAP au fost
atribuite Asociatiei Spicul; sunt disculii despre o eventualS predare la
Primdrie, dar nu se gtie nimic concre$ in ceea ce ne privegte am preluat parte
din arhiva fostului CAP, cuprinzSnd zilele munc5 efectuate de zilieri pentru a
putea elibera adeverinte persoanelor indreptdtite necesare pentru dosarele de
pensionare. Daci aceste discugii de predare la Primdrie de la Asocialia Spicul
va deveni concret5 atunci vom studia problema din punct de vedere legal gi
juridic pentru a proceda corect 9i legal.

D-l lovici solicit5 ca la gedinta urmitoare a Consiliului Local si se
prezinte datoriile Asociatiei Spicul 9i cine rispunde de ele.

Se d5 cuv6ntul d-lui Stoica care arat6 cd are mai multe probleme de
ridicat.
l.-in ceea ce privegte degeurile, noi facem parte din ADISIGD, intreabi cdt
am cotizat la ADISIGD gi cu c6t am fost ajutati, linAnd cont de situalia in care
suntem.

D-l primar arat5 cE intr-adevdt au existat probleme, dar se merge mai
departe cu RETIM pentru ridicarea degeurilor, d-l viceprimar le-a ardtat
traFeele gi situatia va reveni la normal.
2.In ceea ce privegte centrul de tineret d-l Stoica soliciti si se rezolve odat6

problema, trebuia si se gtie are contract sau nu, func[ioneazd sau nu.
D-l primar arati cd a discutat cu D-l PagcalSu care a zis cd este foarte

ocupat gi nu are timp s5 vind si ne predea.
D-l Stoica aratd cd nu crede ci d-l Pagcal5u doarme la Universitate, sE i se

fac6 o somatie sd vind gi si predea.
in urma discu3iilor d-t primar aratd cd va rezolva aceasti problemi pdn5 la

gedinta ordinar5 urmitoare a Consiliului Local.
3.-D-l Stoica mai ridici problema Clubului sportiv, arit6nd ci avem bani,

dar nu s-a fdcut nimic.
D-! primar arati cE banii au fost previzuti pentru activit5li sportive.
D-l Stoica arat5 cE nu avem alt club, oricum activitatea principal6 ar fi

fotbalul, dar nici pini azi nu a fost f5cut statutul.
D-l consilier juridic Dr5goiu arati ci se va ocupa gi de statut, dar toatd

aceast5 perioadd s-a ocupat de preluarea documentelor pentru proiectut cu
intabulSrile gratuite care este de important6 primard pentru locuitorii
comunei.

4.-D-l Stoica intreabi daci s-a fdcut ceva cu betonul ridicat de Steulean.
D-l viceprimar Popan aratd cE a fost pregdtiti somalia pe care o va duce

personal la Steulean, iar dacd va refuza si o primeasc6 o va trimite pogtal cu
confirmare de primire.

s,-D-l Stoica mai ridicS problema maginilor de pe domeniul public.
D-l primar aratd ci li s-a f5cut somatie verbalS, le-au mai luat gi apoi au

adus alte magini.
D-l lovici arati ci avem hotEr6re de Consiliu Local, dacd depSgesc o

anumiti perioad5 trebuie si pldteascS.
D-l primar arati ci gi la $iria gi la Ghioroc sunt asemenea probleme.
D-l Stoica arati cd nu ne intereseaz5 pe noi cum e la Ghioroc sau giria, s5

se ia gi ce este bun de la ei.
D-l Ardelean ridicd problema c6inilor gi soliciti sE sp gdseasc5 o

modalitate si se rezolve aceast5 problem5.
Se di cuv6ntul d-tui Farcag Mitru-cetilean al comunei.
D-l Farcag arat5 cd vis a vis de problema ridicat5 de d-l Stoica cu

activitatea sportivS, este dispus sE se realizeze un parteneriat, dAnsul chiar
doregte si se ocupe de activitatea sportivS.

D-l Stoica arat5 ci in primul r6nd trebuie rezolvat statutul.
D-l Stoica aratd ci este bine si avem o bazd sportiv5 indiferent daci avem

sau nu echipi de fotbal.



D-l Farcag mai arati cE se poate incerca un parteneriat gi cu Palatul 
I

copiilor.
D-l Farcag mai arati cE a v5zut ci comuna $iria a primit diplomi de sat

cultural, putem si particip5m gi noi la asemenea activiteti, de asemnea putem
si organizim un club al copiilor.

D-l Stoica arati ci a avut in vedere 2 proiecte pe care si le demareze, dar
nu a avut cu cine si Ie realizeze.

D-l Farcag intreabi daci mai functioneaz5 Afterscool gi acolo existi
anumite dotdri care pot fi utilizate pentru diverse activititi cu copiii care pot fi
organizate.

D-l primar aratd cE Afterscool nu mai functioneazi deoarece nici un
profesor nu a mai dorit si se ocupe de aceasti activitate.

D-l Farcag arat5 ci se pot organiza multe activititi pe plan local pentru
tineri gi dAnsul este dispus si se implice gi si ajute la aceste activit6$i.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridicd gedinla.

PRE$EDINTE DE 9EDI
MONICA JIVA
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